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PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
GRAD RIJEKA 

 
MJESNI ODBOR GRBCI 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 
KLASA:  026-02/20-01/23 
URBROJ:  2170/01-09-10-20-8 
Rijeka,  28. 08. 2020. 

 
 

ZAPISNIK 
SA 16. SJEDNICE VMO GRBCI  

 
16. sjednica VMO Grbci održana je 29.06.2020. godine (ponedjeljak) s početkom u 19:00 sati 

u prostorijama MO Grbci, Dražička 4. 
 
Sjednici su bili nazočni: 

 Tomo Abramović, predsjednik VMO  

 Katarina Radoš, zamjenica predsjednika VMO  

 Marko Đurković, član VMO 

 Ivana Crnković, članica VMO 

 Goran Miličić, referent za mjesnu samoupravu 
 

 
Ostali nazočni: 

 Anđelko Miljanić, predsjednik BK „Grbci“ 

 Josip Radoš 
 
 
Sjednici nisu bili nazočni: 

 Milan Ivaniš, član VMO 
 

 
Usvajanje Zapisnika sa 15. sjednice VMO Grbci održane 21.05.2020. g. 

 Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO Grbci, g. Tomo Abramović i predložio slijedeći: 
 
 
 

DNEVNI RED 
 
 
1. Komunalna i prometna problematika 
2. Pripreme za realizaciju programskih aktivnosti Birajmo najljepšu okućnicu i Ekološka akcija 
3. Prijave programskih aktivnosti za 2021. godinu 
4. Razno 

 
 

Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi.  
 
 
AD 1 
 
1.1. Predsjednik VMO Grbci, g. Abramović informirao je prisutne kako su od strane MO Grbci 
zatražene i dobivene informacije od Odjela gradske uprave za razvoj, urbanizam, ekologiju i 
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gospodarenje zemljištem na temu zakupa gradskog zemljišta (plato iznad benzinske pumpe) na 
lokaciji Grbci, u k.o. Srdoči, površine 865 m2. Grad Rijeka je dana 14.02.2020. godine objavio javni 
natječaj za privremeni zakup zemljišta u vlasništvu Grada Rijeke kojim je između ostalog, za zakup 
bila ponuđena i predmetna lokacija oznake D.1. Grbci za korištenje iste kao parkirališnog prostora. 
Za predmetnu lokaciju zaprimljena je jedna potpuna i valjana ponuda ponuditelja trg. društva FIUME 
j.d.o.o. te je navedeni ponuditelj utvrđen kao najpovoljniji ponuditelj za sklapanje ugovora o zakupu 
zemljišta. Grad Rijeka je s navedenom strankom dana 11.05.2020. godine sklopio ugovor o zakupu 
zemljišta u svrhu uređenja i korištenja istoga kao parkirališnog prostora na rok od 10 godina. Ugovor 
o zakupu zemljišta može biti otkazan i prije isteka roka od 10 godina, bilo od strane zakupnika, bilo 
od strane zakupodavca, a postoji mogućnost jednostranog otkaza ugovora od strane Grada Rijeke u 
slučaju nekorištenja zemljišta u skladu sa svrhom zakupa te u slučaju potrebe privođenja zemljišta 
namjeni. Vijećnici su kratko prokomentirali zaprimljene informacije te se jednoglasno složili kako bi 
na ovu temu bilo potrebno čim prije dogovoriti sastanak s nadležnima, Odjelom gradske uprave za 
razvoj, urbanizam, ekologiju i gospodarenje zemljištem. Sastanak će se zatražiti putem pisanog 
dopisa dok će svoje protivljenje ovakvom potezu Grada uz VMO Grbci priložiti i BK „Grbci“. G. 
Radoš naveo je kako je voljan prikupljati potpise građana protivljenju davanja u zakup predmetnog 
gradskog zemljišta. Vijeće je suglasno da se za početak komunikacije krene sa sastankom kod 
Pročelnika nadležnog Odjela gradske uprave, g. Škuncom te će se nakon sastanka i zaključka 
donesenog na sastanku donijeti odluka o sljedećem koraku po ovom pitanju i daljnjoj komunikaciji na 
ovu temu. G. Abramović napomenuo je kako protivljenje davanja u zakup gradskog zemljišta 
proizlazi iz činjenice da je gradsko zemljište koje je predmet ovog zakupa dovedeno u sadašnje 
stanje (ravna površina, pogodna za zakupljivanje) trudom i zalaganjem MO Grbci kao i samih 
građana Grbaca (ravnanje kosine, zemljane površine, šljunak, ograda i zid). Isto tako zemljište je bilo 
predmetom brojnih Ekoloških akcija koje je tokom godina organiziralo Vijeće MO Grbci. Gđa. 
Crnković nadovezala se na temu sastanka s nadležnima po ovom pitanju te istaknula kako smatra 
da bi bilo dobro da se prije sastanka usuglase mišljenja te prezentira što konkretnija ideja buduće 
namjene platoa. G. Miljanić ukratko se osvrnuo na sve dosad izrečeno te skrenuo pozornost 
prisutnima na svu raniju komunikaciju s Gradom na temu izgradnje boćališta s 4 staze koja je 
započela još 2010. godine zahtjevom MO Grbci za početkom realizacije sportsko-rekreativne zone 
na području Grbaca te izraženoj podršci planovima Grada (GUP, DPU) da se na području MO Grbci 
izgradi rekreativna zona te u sklopu toga (prva etapa) boćalište s 4 staze te pripadajući objekt uz 
boćalište. Gđa. Radoš istaknula je kako se u Ugovoru o zakupu ne navodi potreba izgradnje 
potpornog zida za parkirališni prostor te kako je ranije potporni zid bio istaknut kao neophodan 
prilikom planova izgradnje boćališta s 4 staze. Gđa. Radoš nadodala je kako smatra da bi bilo 
potrebno zatražiti i 3 Idejna rješenja uređenja ovog platoa na uvid od strane Odjela gradske uprave 
za provedbu dokumenata prostornog uređenja i građenje. 
 
Zaključak: Vijeće MO Grbci uputit će dopis protivljenja davanja u zakup predmetne površine 
Odjelu gradske uprave za razvoj, urbanizam, ekologiju i gospodarenje zemljištem sa svim 
dopisima ranije komunikacije na temu sportsko-rekreacijske zone i izgradnje boćališta s 4 
staze, kao i dopis-prilog protivljenja od strane BK „Grbci“. Od nadležnih će se zatražiti 
sastanak na ovu temu te nastaviti inicijativa izgradnje boćališta s 4 staze. 
 
1.2. G. Abramović informirao je vijećnike o sastanku koji je sazvao Gradonačelnik Grada Rijeke s 
predsjednicima Vijeća MO, 04. lipnja o.g. na temu realizacije usvojenih komunalnih prioriteta za 
2020. godinu. Zbog svih negativnih učinaka prouzročenih epidemijom korona virusa realizacija svih 
usvojenih komunalnih prioriteta za 2020. godinu bit će u 2021. godini. 
 
Zaključak: Vijećnici MO primili su navedene informacije na znanje. 
 
1.3. Gđa. Radoš istaknula je kako smatra da bi se VMO Grbci trebalo obratiti Odjelu gradske uprave 
za komunalni sustav s upitom vezanim za trasu planiranog budućeg spoja (kojem se VMO Grbci 
protivi prije realizacije gradske prometnice oznake GSP D 233) ulica Tina Ujevića i Dražičke te da li 
planirana trasa zahtijeva rušenje postojećeg dječjeg igrališta na kraju Dražičke ulice te blizinu 
planirane prometnice budućoj rekreacijskoj zoni u Dražičkoj ulici sjeverozapadno od k.br. 36 koja je 
u fazi izgradnje, kao i uklapanje rekreacijske zone financirane iz sredstava komunalnih prioriteta MO 
Grbci u Idejno rješenje gradskog parka oznake Z1-41. 
 
Zaključak: Vijećnici MO suglasni su da se uputi upit i zatraži službeno očitovanje na ovu temu 
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od Odjela gradske uprave za komunalni sustav. 
 
1.4. G. Abramović informirao je vijećnike o od strane građana zaprimljenim primjedbama na prerijetki 
vozni red autobusne linije br. 3. Gđa. Radoš nadovezala se na zaprimljena negodovanja građana te 
istaknula kako područje Grbaca i Gornjeg Zameta zauzima ukupno 1.670.900 m2 te broji ukupno 
oko 6.500 stanovnika što znači da je u prosjeku 1 stanovnik na cca. 250 m2. Neka područja mjesnih 
odbora su slabije naseljena dok su im autobusne linije puno češće.  
 
Zaključak: Vijeće MO dijeli mišljenje i nezadovoljstvo građana rijetkim autobusnim polascima 
te će se nadležnima, Odjelu gradske uprave za komunalni sustav i KD Autotrolej poslati 
primjedba-dopis sa svim prijedlozima građana, korisnika usluge radi izrade što kvalitetnijeg, 
dugoročnog rješenja i povećanja polazaka autobusne linije br. 3.    
 
1.5. G. Abramović informirao je vijećnike o zaprimljenim primjedbama građana na zabetoniranu 
betonsku vazu za cvijeće na dijelu kolnika, javnoprometne površine u Primorskoj ulici kod k.br. 31. 
Primjedba je sukladno zahtjevima građana proslijeđena nadležnima, Direkciji za komunalno 
redarstvo na službeno postupanje. 
 
Zaključak: Vijećnici MO primili su navedene informacije na znanje. 
 
AD 2 
 
G. Abramović informirao je vijećnike o planiranim programskim aktivnostima VMO Grbci čija 
financijska sredstva nisu smanjivana Rebalansom Financijskog plana – Ekološka akcija i Birajmo 
najljepšu okućnicu. Ekološku akciju u suradnji s Odjelom gradske uprave za komunalni sustav i KD 
Čistoća moguće je organizirati tokom mjeseca rujna a isto tako i izbor najljepše okućnice o čemu će 
Vijeće donijeti odluku na narednoj sjednici, a sukladno epidemiološkoj situaciji vezanoj za pandemiju 
korona virusa. 
 

Zaključak: Vijeće MO na sjednici u mjesecu rujnu donijet će odluku o mogućnosti održavanja 
ovih planiranih programskih aktivnosti. 
 
AD 3 
 
G. Abramović obavijestio je vijećnike o potrebi prijedloga, prijava programskih aktivnosti VMO Grbci 
za 2021. godinu. S obzirom na sve negative učinke koji su proizašli iz epidemije korona virusa te 
utjecaj na mogućnosti realizacije društvenih programa g. Abramović predložio je da se prijedlozi 
programskih aktivnosti VMO Grbci za 2021. godinu pripreme po uzoru na ovogodišnje planirane 
programe jer smatra da su kvalitetno planirani, kao i realizirani tokom prethodnih godina. 
 
Zaključak: Vijeće MO jednoglasno je da se prijedlozi programskih aktivnosti VMO Grbci za 
2021. godinu pripreme na temelju prijedloga za 2020. godinu, te da se Odjelu za gradsku 
samoupravu i upravu pošalju sljedeći prijedlozi programa: Doček Zametskih zvončara i 
maškara, Sportski program, Dani Mjesnog odbora, Birajmo najljepšu okućnicu, Ekološka 
akcija, Križevica 2021. i Doček Svetog Nikole. 
 
AD 4 
 
Pod ovom točkom dnevnog reda nije bilo rasprave. 
 

 
Sjednica je završila u 20:00 sati.                                      Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice. 
 
Zapisničar: Referent za mjesnu samoupravu 

                    Goran Miličić  
 

              Predsjednik VMO Grbci  
      Tomo Abramović 

 


